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ترامپ:

رئیس جمهور سابق آمریکا گفت که اگر در انتخابات نوامبر پیروز 
نشود، ممکن است به این دلیل باشد که رای دهندگان یهودی به اندازه 

کافی از او حمایت نمی کنند.
به گزارش ایلنا به نقل از رویترز، دونالد ترامپ، رئیس جمهور سابق 
آمریکا گفت که اگر در انتخابات نوامبر پیروز نشود، ممکن است به 
این دلیل باشد که رای دهندگان یهودی به اندازه کافی از او حمایت 

نمی کنند.

  ترامپ گفت که برخی نظرسنجی ها حاکی از حمایت  ۴۰ درصد 
رای دهندگان یهودی از او بود.

وی گفت: اگر من در این انتخابات پیروز نشوم چه اتفاقی می افتد؟ 
اگر این اتفاق بیفتد، یهودیان اعتبار خود را از دست می دهند چرا که 

۶۰ درصد از آن ها به حزب دموکرات رای داده اند.
تقصیر  شاید  نشوم  پیروز  انتخابات  در  اگر  بنابراین  گفت:  وی 

رای دهندگان یهودی باشد.

بین المللی  همایش  سومین  برگزاری  از  شیراز  شهردار 
امنیت  تأمین  جذب،  به منظور  مالی  تأمین  و  سرمایه گذاری 
مالی و ثبات سرمایه گذاری و تسهیل در کار سرمایه گذاران 

خبر داد.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
سازمان  جلسه  در  اسدی  محمدحسن  شیراز،  شهرداری 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی که علیرضا اسکندری 
صفایی  محمود  و  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک شورای 
سومین  برگزاری  از  داشتند،  نیز حضور  شیراز  شهر  اسلامی 
برای  شیراز  مالی  تأمین  و  سرمایه گذاری  بین المللی  همایش 

جذب سرمایه گذاران خبر داد.
 وی بابیان این که دو همایش بین المللی گذشته که در شیراز 
برگزار شد موفق و مثمرثمر بود، گفت: تلاش خواهیم کرد 

تا سومین همایش هم به نحو مطلوبی برگزار شود.
یا  و  شهر  هر  برای  را  سرمایه گذار  جذب  شیراز  شهردار 
اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  و  کرد  قلمداد  مهم  کشوری 

منابع، به خصوص منابع دولتی محدود است و معمولًا صرف 
هزینه های جاری می شود، بنابراین برای اجرای هرچه بیشتر 
از  سرمایه گذار  جذب  به  نیاز  بزرگ  پروژه های  و  طرح ها 

بخش خصوصی هستیم.
نیز  بین المللی  همایش های  این گونه  اجرای  گفت:  اسدی   
داخلی  برای جذب سرمایه گذاران خارجی و  بزرگی  کمک 
سرمایه گذارانی  نیز  قبل  همایش  دو  در  همچنان که  است، 

جذب و توانستیم پروژه های خوبی در شیراز اجرا کنیم. 
 این مقام ارشد مدیریت شهری اضافه کرد: پروژه های متعدد 
و کلانی در شهر شیراز در حال اجرا هستند که همگی تحول 
خواهند  همراه  به  را  کلان شهر  این  پیش  از  بیش  توسعه  و 

داشت.
زیرساختی  پروژه های  تصریح کرد: شهرداری همچنین  وی 

بزرگی در شیراز دارد که با جذب سرمایه گذاران خارجی و 
داخلی در تلاش است تا هرچه سریع تر از منافعی که به واسطه 
سرمایه گذاری در این کلان شهر نصیب شهرداری می شود این 

پروژه. ها اجرا و تقدیم مردم شود. 
ظرفیت های  برشمردن  ضمن  شیراز  کلان شهر  شهردار 
وجود  کلان شهر  این  در  مختلف  زمینه های  در  که  مهمی 
به  این ظرفیت ها  این گونه همایش ها  اجرای  با  دارد، گفت: 
و  تشویق  جهت  در  قطعاً  و  می شود  معرفی  سرمایه گذاران 

ترغیب سرمایه گذاران شرایط خوبی ایجاد خواهد شد. 
ثبات  و  مالی  امنیت  تأمین  و  سرمایه  جذب  اسدی   
جمله  از  را  سرمایه گذاران  کار  در  تسهیل  و  سرمایه گذاری 
اهداف سومین همایش بین المللی سرمایه گذاری و تأمین مالی 

در شیراز عنوان کرد.

مسئولان  شیراز،  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  گفت:  وی 
و  داخلی  و  خارجی  سرمایه گذاران  استانی،  و  کشوری 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی، شرکت های تأمین سرمایه، 
بانک ها، مؤسسات اقتصادی رؤسای کمسیون های اقتصادی به 

این همایش دعوت هستند.
و  سرمایه گذاری  بین المللی  همایش  سومین  است،  گفتنی   

تأمین مالی در شیراز اواسط مهرماه برگزار می شود.

شهردار کلان شهر شیراز خبر داد؛

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، 

معادن و کشاورزی فارس:

اجرای بد برخی قوانین، فعالان اقتصادی 
را با مشکل مواجه کرده است

معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
و کشاورزی فارس گفت: اجرای بد 
مشکلاتی  قوانین،  برخی  نادرست  و 
فعالان  برای  اقتصادی  حوزه  در  را 

اقتصادی ایجاد کرده است.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس،  بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط 
جلسه  در  حمیدیان  محمدصادق 
مشترک فعالان اقتصادی استان فارس 
و اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس 
برگزار  فارس  بازرگانی  اتاق  در  که 
که  بینیم  می  بعضا  کرد:  بیان  شد، 
و  می کند  تصویب  را  قانونی  مجلس 
اجرا هم گذاشته  به مرحله  قانون  آن 
باعث  آن  اجرای  نحوه  اما  می شود 
می شود که آن اثرگذاری که باید در 

تصمیم گیری ها داشته باشد ندارد.
برخی  این،  کنار  در  افزود:  وی 
پا  و  دست  قوانین  و  بروکراسی ها 
روند  کُندی  باعث  نیز  اداری  گیر 
بعضا  و  شده  اقتصادی  فعالیت های 
تامین یک  برای  اقتصادی  فعال  یک 
کالا از خارج با موانع بسیاری مواجه 

می شود.
مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
از  یکی  گفت:  نیز  اسلامی  شورای 
کجای  هر  از  بیش  که  بخش هایی 
دیگر نیاز است که ساختار آن اصلاح 

شود بانک ها هستند.
از  یکی  افزود:  حسینی  شمس الدین   
فصول برنامه هفتم توسعه نیز اصلاح 
نظام بانکی است و این کار باید حتما 

انجام شود.
با  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
با تعطیلی پنجشنبه ها  اینکه قطعا  بیان 
مخالف هستم گفت: وظیفه ماست که 
بگوییم اگر بیش از حد تعطیلی داشته 
هزینه  افزایش  به  منجر  این  باشیم 
تولید  افزایش هزینه  تولید می شود و 
هم یعنی تعطیلی بنگاه و تعطیلی بنگاه 
دنبال  به  را  کار  نیروی  بیکاری  هم 
امروز  مسئله  این  افزود:  دارد.حسینی 
نیز رفته است و کمیسیون  بیراهه  به 
کمیسیون  تعطیلی  بحث  در  اصلی 
ابعاد  که  حالی  در  است  اجتماعی 
اقتصادی آن به مراتب بیشتر از ابعاد 

اجتماعی آن است.
اتاق  مجلس  امور  و  حقوقی  معاون 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
مستمر  بهبود  قانون  گفت:  نیز  ایران 
سال  مصوب  کار  و  کسب  محیط 
اجرایی  باید  مانده  متوقف  که   ۱۳۹۰
شود. محمد رضا رمضانی افزود: یکی 
از مواد مندرج در این قانون، ماده ۲۵ 
است که تاکید دارد که قطع برق و 
اولویت  در  تولیدی  واحدهای  گاز 
این  امروز  که  حالی  در  نگیرد  قرار 
مسئله برعکس شده و شاهد قطع برق 

واحدهای تولیدی هستیم.
مشارکت  لزوم  بر  تاکید  وی، ضمن 
اتاق های بازرگانی و فعالان اقتصادی 
درخصوص  نظر  اعلام  در  استان ها 

این  گفت:  مجلس  لوایح  و  طرح ها 
در  که  زمانی  را  لوایح  و  طرح ها 
برای  می شوند  وصول  اعلام  مجلس 
تمام اتاق های استان ها ارسال می کنیم 
اقتصادی  فعالان  است  انتظار  که 
در  آنها  درخصوص  را  خود  نظرات 
اختیار اتاق ایران قرار دهند تا مطالب 
اختیار  بندی در  از جمع  ارسالی پس 
قرار  مجلس  مرتبط  کمیسیون های 

گیرد.
فارس  بازرگانی  اتاق  رئیس  نائب 
هشت  رشد  پیش بینی  به  اشاره  با 
هفتم  برنامه  در  اقتصادی  درصدی 
در  مهم  این  تحقق  نیز گفت:  توسعه 
گرو تامین زیرساخت های لازم است.

در  که  آنچه  افزود:  رازقی  جمال 
تولید  یک  عنوان  به  عمل  صحنه 
نظر می رسد  به  قدیمی می بینم  کننده 
تحقق  قابل  مهم  این  این روند  با  که 
نیست چرا که زیرساخت لازم برای 

این کار را نداریم.
عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
فارس هم در این نشست گفت: برخی 
قوانین که امروز در حوزه های مختلف 
دهه  چند  به  مربوط  است  حاکم 
گذشته، برخلاف منافع کارفرمایان و 
تولیدکنندگان و نیازمند اصلاح است.

بخواهیم  اگر  افزود:  شرفی  سهراب 
اقتصادی  برنامه های  و  اهداف  به 
این  باید  یابیم  دست  شده  پیش بینی 
این  که  چرا  شود  انجام  اصلاحات 

قوانین ما را به مقصد نمی رساند.
به  باید  گفت:  نیز  فارس  استاندار    
سمتی برویم که حمایت از بانک ها و 
نهادهای مالی دولتی و خصوصی، به 
میزان حمایت آنها از تولید و خدمات 
ارزشمندی همچون گردشگری باشد.

بر  تاکید  ایمانیه، ضمن  هادی  محمد 
ظرفیت های  آموزش  و  معرفی  لزوم 
و  ذینفعان  به  بودجه  مختلف 
بهره برداران افزود: بندهایی از بودجه 
در  خصوصی  انگیزه بخش  باعث  که 
حوزه  طرح های  احداث  منابع  تامین 
نیروگاه  جمله  از  گاز  و  آب  برق، 
انتقال  طرح  خورشیدی،  و  حرارتی 
اکتشاف  یا  و  فارس  خلیج  آب 
بخش  فعالان  اطلاع  به  می شود  گاز 

خصوصی رسانده شود.
بودجه که  از  داد: آن بخش  ادامه  او 
جمله  از  مصرف  شدن  بهینه  باعث 
یا  برقی  خودرو  تولید  از  حمایت 
انتقال  شبکه های  بهبود  کم مصرف، 
و صنعت  آشامیدنی  آب کشاورزی، 
و بهبود شبکه های انتقال برق می شود، 
اختیار  در  و  شود  آماده  اختصار  به 
فعالان این حوزه قرار گیرد تا مشوقی 
طرح ها  این  در  آنها  مشارکت  برای 

باشد.
کمیسیون  عضو  متکی  منوچهر 
هم  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی 
انقلاب  به  را  اقتصادی  فعالان  گفت: 

در اقتصاد کشور دعوت می کنم.

زیست  محیط  و  طبیعی  منابع  آب،  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس 
مجلس شورای اسلامی، از برنامه تأمین اعتبار و ذخیره آن برای 

پرداخت مطالبه گندم کاران در سال زراعی آتی خبر داد.
از روابط عمومی سازمان جهاد  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
کشاورزی استان فارس، محمدجواد عسکری در گردهمایی آغاز 
کشت پاییزه استان فارس که با حضور مجتبی دهقان پور رئیس 
خرید  قیمت  تا  می کنیم  تلاش  گفت:  شد،  برگزار  سازمان  این 
گندم در بودجه سال ۱۴۰۴ و حوزه های مرتبط تأمین اعتبار شود 

و دغدغه ای در زمینه پرداخت مطالبات کشاورزان نداشته باشیم.
قیمت  شورای  در  گرفته  صورت  تلاش های  از  مسئول  مقام  این 
خرسندی  ابراز  گذشته،  سال  در  گندم  نرخ  تعیین  برای  گذاری 
بالغ ۱۲ میلیون  کرد و افزود: امروز تولیدکنندگان و کشاورزان 
به خودکفایی  زمینه  این  در  و  تولید کردند  در کشور  تن گندم 

رسیده ایم.
وی اظهار کرد: نگاه ما این است که در کشت پاییزه امسال قیمت 
و  عملیاتی  است،  تومان   ۵۰۰ و  هزار   ۲۰ گندم که  مصوب شده 

اجرایی شود.
عسکری از هماهنگی های لازم برای کشت پاییزه در استان فارس 
خبر داد و گفت: تلاش شده تا در این زمینه در سال زراعی آتی 

در حوزه کشت پاییزه به خودکفایی برسیم.
و  دانست  کلزا  و  جو  گندم،  کشت  شامل  را  پاییزه  کشت  وی 
افزود: هفته گذشته شورای قیمت گذاری پیرامون گندم، جو، کلزا 
و ذرت تشکیل شد و تصمیماتی در این زمینه گرفته شد که این 
هفته برای تصمیم نهایی وارد کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 

اسلامی می شود. 
و  مکانیزاسیون  درخصوص  تسهیلات  ارائه  بحث  به  اشاره  با  او 
برنامه هفتم توسعه هر  امسال در  ماشین آلات کشاورزی گفت: 
قالب نرخ  اعتبارات خود را در  از  بانک مکلف است ۱۵ درصد 

ارزان در اختیار بخش کشاورزی قرار دهد.
عسکری تصریح کرد: در حوزه واردات ماشین آلات کشاورزی 
در نظر داریم به طور خاص تراکتورهای با اسب بخار بالا و با نام 
تجاری بین المللی وارد کنیم و به نوعی حوزه مکانیزاسیون کاشت، 

داشت و برداشت را نوسازی کنیم.
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  کشاورزی  کمیسیون  رئیس 
دولت را مکلف کردیم تا در حوزه امنیت غذایی هر آنچه لازم 
وزارت  به  خاص  طور  به  دهد  قرار  دستگاه ها  اختیار  در  است 
جهاد کشاورزی تعلق گیرد و در بحث نهاده های کشاورزی نیز 

اعتبارات دیده شده و باید از اعتبارات جانبی استفاده کنند.

هاشم  سردار  پناهی:  نصرالله 
فجر  سپاه  فرمانده  جانشین  جمالی 
ضمن  خبرنگاران  جمع  در  فارس 
دفاع  و  وحدت  هفته های  تبریک 
دفاع  هفته  داشت:  اظهار  مقدس، 
تاریخ  در  عطفی  نقطه  مقدس 
انقلاب است که یادآور رشادت ها 
و  جانبازان  ازخودگذشتگی های  و 

سه ای ماست.
امام راحل  به سخنان  اشاره  با  وی 
تصریح  تحمیلی  جنگ  مورد  در 
شد  باعث  جنگ  این  کرد: 
مردم  میان  در  خودباوری  روحیه 
عرصه ها  خیلی  در  و  شود  شکوفا 
بخصوص عرصه نظامی و امنیتی به 

خودکفایی رسیدیم.
سخنان  به  اشاره  با  جمالی،  سردار 
اینکه  بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام 
است،  بی پایان  گنج  مقدس  دفاع 
یکی از اهداف هفته دفاع مقدس را 
یاد و خاطره شهدا و  گرامیداشت 
ایثارگران به صورت هرساله است، 
بسیج  و  سپاه  مجموعه  داد:  ادامه 
در  فرهنگی  متولیان  عنوان  به  هم 
برنامه هایی  مناسبت  این  به  کشور 
به  توجه  با  و  کرده  پیش بینی 
دومین  برگزاری  آستانه  در  اینکه 
کنگره ملی شهدای فارس هستیم، 
پربارترین  و  متنوع تر  برنامه های 

پیش بینی شده است.
دومین  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
 ۴ در  فارس  شهدای  ملی  کنگره 
آبان ماه، تصریح کرد: بیش از ۵ 
هزار و ۲۰۰ برنامه برای این هفته 
شده  پیش بینی  بسیج  و  سپاه  در 
پیشکسوتان  نکوداشت  که  است 
با  مصاحبه  مقاومت،  و  جهاد 
و  شهدا  والدین  و  رزمندگان 
به  پرستاره  شب های  ایثارگران، 
پایانی  روزهای  در  شب   ۳ مدت 
حضور  با  مقدس  دفاع  هفته 
مطهر  حرم  در  یکتا  حسین  حاج 
شاه چراغ )ع( بعد از نماز مغرب و 
عشا، برنامه تلویزیونی تحت عنوان 
راوی شو به مدت ۷ شب از شبکه 
بازسازی  ملی،  فارس و رسانه های 
لامرد  شهرهای  در  محرم  عملیات 
اجلاسیه شهدای  برگزاری  مهر،  و 
این  از  استان،  شهرستان   ۱۰

برنامه هاست.
بیش  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
یادواره شهدای  از ۳ هزار و ۵۰۰ 
راستای  در  استان  شهرستان های 

ملی  کنگره  دومین  برگزاری 
غبارروبی  افزود:  فارس،  شهدای 
و  رونمایی  شهدا،  مطهر  گلزار 
شهدای  مستندهای   ۱۷ اکران 
کوتاه  فیلم   ۲۹ و  فارس  شاخص 
 ۴۷ برگزاری  شاخص،  شهدای 
برنامه فرهنگی ورزشی در استان، 
به  شهدا  یادواره   ۱۵۰۰ برگزاری 
و  ناحیه ای،  مدرسه ای،  صورت 
منسجم  برنامه   ۱۵۰۰ شهرستانی، 
سال  آستانه  در  مدارس  در 
تحصیلی جدید، سرکشی و تجلیل 
دیگر  از  شهدا،  خانواده های  از 
سپاه  در  پیش بینی شده  برنامه های 
و بسیج فارس در هفته دفاع مقدس 

است.
سردار جمالی با اشاره به رونمایی 
موضوع  با  کتاب  عنوان   ۷۳ از 
دفاع مقدس در این هفته و افتتاح 
در  مقدس  دفاع  کتاب  فروشگاه 
نبش ایستگاه مترو وکیل الرعایای 
پویش های  اجرای  و  شیراز، 
شعار  کرد:  تصریح  مختلف، 
امسال  مقدس  دفاع  هفته  محوری 
شده  اعلام  قله ایم«  فتح  راه  »در 

است.
ملی  کنگره  برگزاری  وی، 
شهدای فارس را زمینه ساز احزاب 
در  خوب  فرهنگی  برنامه های 

استان دانست.
سید  سردار  نشست،  این  ادامه  در 
راویان  انجمن  مسئول  متولی  رضا 
پخش  به  اشاره  با  فارس،  فجر 
برنامه استعدادیابی راوی شو، اظهار 
حوزه های  در  برنامه  این  داشت: 
روایتگری،  سرود،  مختلف 

خوانندگی و تئاتر است.
برنامه  اولین  وی گفت: راوی شو، 
است  تلویزیون  در  حوزه  این  در 
صداوسیمای  از  فاخر  کاری  که 
کنگره  ایده پردازی  با  فارس 

شهدای فارس در کشور است.
سید مرتضی آل علی رئیس کنگره 
نشست  این  در  هم  فارس  شهدای 
گفت: با توجه به اینکه فارس کمتر 
برگزاری  شاهد  دیگر  روز   ۴۰ از 
فارس  شهدای  ملی  کنگره  دومین 
هفته  برنامه های  قطعاً  هستیم، 
متنوع تری  برنامه های  دفاع مقدس 

خواهد داشت.
راوی شو  برنامه  وی تصریح کرد: 
به  ایده  طرح  از  سال  سه  از  بعد 
مرحله ضبط و پخش رسیده است.

جانشین فرمانده سپاه فجر فارس خبر داد؛

برگزاری ۵ هزار و ۲۰۰ عنوان 
برنامه محوری در هفته دفاع مقدس

دوازدهمین جلسه شورای مدیران شهرداری شیراز که با حضور رئیس و 
جمعی اعضای شورای اسلامی شهر همراه بود، بر هم آوایی در توسعه پایدار 

و خدمت رسانی به شهروندان تأکید شد.
اطلاع رسانی شهرداری شیراز  پایگاه  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
ابراهیم حسینی رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این جلسه اظهار کرد: 
فعالیت خوبی در شهرداری آغاز شده که امیدوارم با جدیت ادامه داشته 
باشد و دوستی و مودت با اعضای شورای اسلامی شهر همواره ادامه داشته 

باشد.
شهردار شیراز درخصوص انتصابات و تغییرات در شهرداری این کلان شهر 
و  مدیران  که  است  این  هدف  می شود،  ایجاد  تغییرات  وقتی  گفت: 
شهرداران تجاربی که به دست می آوردند به نقاط دیگر تسری پیدا کند و 

نقاط قوت ادامه و نقاط ضعف برطرف کنند.
محمدحسن اسدی  رشد میانگین پروژه های عمرانی را ۶۳ درصد عنوان و 
بیان کردت: دوره قبلی ۱۴ و دوره چهارم ۲۵ درصد بوده است که نسبت 

به بهترین ایام قبل ۳۰۰ درصد رشد داشتیم.
تومانی  میلیارد  بسته چند ۱۰ هزار  ماه آینده  اسدی اضافه کرد: در یک 
به مناسبت دومین کنگره بزرگ ۱۵ هزار شهید فارس  شهرداری شیراز 
حائری  آیت الله  بزرگ مقیاس  پروژه  شمالی  محور  که  می شود  رونمایی 
شیرازی و دوربرگردان اردیبهشت-چمران تا یک ماه آینده تمام می شود.
وی گفت: اگر مدیران شهری کاهل بودند قطعا این همه پروژه و فعالیت 
و  کرده  دریغ  خود  از  را  آرامش  شهری  مدیران  نمی گرفت؛  صورت 

مردم داری را اولویت خود قرار داده اند.
ششم  شورای  در  مصوبات  تعداد  درخصوص  شیراز  کلان شهر  شهردار 
مقایسه  تعداد مصوبات در  بیشترین  تعداد مصوبات  نظر  از  تصریح کرد: 
با مقطع سه ساله شورای ششم بیشتر بود و درصد اجرا نیز از همه مقاطع 

بیشتر بود.
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم اهل بیت )ع(  شورای 
اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه شیراز تبدیل به کارگاه عمرانی شده است، 

ادامه داد: اکنون شهردار نماد فعالیت خدمات شهری شناخته می شود.
رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر 
شیراز نیز گفت: دستاوردهایی که امروز در مدیریت شهری دیده می شود، 
به عنوان افتخاری در سراسر ایران درخصوص شهر شیراز و مدیریت شهری 

ذکر می شود و این مهم با تلاش همه مدیران شهری حاصل شده است.
مدیران  در  جابجایی  و  انتصابات  درخصوص  کیانی رحیمی  مصطفی 
شهرداری نیز اظهار کرد: بنا به تصمیم مدیریت شهری باید توازن مدیریتی 
و  شوند  توزیع  شهر  جای جای  در  ظرفیت ها  که  شود  برقرار  شکلی  به 

همواره همه محلات و مناطق از ظرفیت خدمت متوازن استفاده کنند.
علیرضا اسکندری رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی 
شهر شیراز نیز تقدیر از زحمات مدیران که در راه خدمت به مردم شهر 
در تلاش هستند، گفت: امروز به گواه آمار و ارقام و گزارش، شهرداری 
شیراز نه تنها در دستگاه اجرایی استان بلکه در کشور زبانزد است نتیجه 
زحمات همدلی و وفاق بین مدیران شهرداری و مدیریت ارشد و اعضای 

شورای اسلامی شهر است.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز درخصوص بودجه تقدیمی سال 

۱۴۰۲ به شورای اسلامی شهر گفت: در بودجه سال ۱۴۰۲ بودجه مصوب 
۲۴ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بود که عملکرد شهرداری ۲۵ هزار و ۸۰۰ 

میلیارد است و تقدیم شورای اسلامی شهر کردیم.
تحقق  درصد   ۱۰۵.۵ درآمد  حوزه  در  کرد:  اضافه  اسماعیلی  حمیدرضا 

درآمدی داشتیم و در بخش هزینه ۹۰.۴۲ بوده است.
سطح  عمرانی  پروژه های  به  نیز  شیراز  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
شهر اشاره کرد و گفت: در حال حاضر پروژه های بزرگ مقیاس بسیاری 
شیرازی،  حائری  آیت الله  بزرگراه  اردیبهشت،  دوربرگردان  همچون 
زیرگذر گویم، تقاطع غیرهمسطج نواب- احمد بن موسی )ع(-کمربندی 
و ... در حال انجام کار هستند که به زودی به بهره برداری خواهند رسید.

ساماندهی  بحث  به  نیز  شیراز  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
هزار   ۸۵ امروز  تا  راستا  این  در  گفت:  و  کرد  اشاره  مدارس  سرویس 
از ۹۰ درصد  نفر برای سرویس مدارس ثبت نام کردند که بیش  و ۵۰۰ 
دانش آموزان ثبت نامی سرویس تکمیل و مشخص شده و سرویس از دو 
هفته قبل مشخص شده و با والدین تماس گرفتند و مانور در چهار ناحیه 

برگزار و آمادگی سرویس سنجیده شد.
هادی شه دوست شیرازی به آماده باش مرکز کنترل ترافیک به صورت ۲۴ 
ساعته اشاره کرد و افزود: با همکاری پلیس راهور، ترافیک های سنگین 

در مسیر پرتردد برطرف خواهد شد.
به  اشاره  با  نیز  شیراز  شهرداری  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون 
حادثه  به  رسیدن  برای  رسیدن  برای  آتش نشانان  تقدیر  قابل  فعالیت های 
گفت: با تلاش آتش نشانی دومین پیش نجات طبیعت اتفاق افتاد که بر 
ارتفاعات  باعث کاهش ۳۸ درصدی حوادث در  اساس آخرین گزارش 
باید  که  موضوع  این  بر  تاکید  با  نیز  شیراز  شهردار  فرهنگی  شد.معاون 
راهبردهای  از  یکی  گفت  باشیم،  داشته  فرهنگ  حوزه  در  ویژه  اهتمام 
و  بهسازی  شیراز  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان 

به روزرسانی ساختار اماکن زیرمجموعه است.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری شیراز نیز، گفت: یکی از مهم ترین 
مسائل در حال پیگیری در این معاونت، کاهش صدور مجوزها و زمان 
پروانه است که از سال گذشته با مصوبه جدید شورای اسلامی شهر پروانه 
دو مرحله ای شروع به کار شده و تا امروز حدود ۷ هزار و ۴۰۴ دستور 
به  منجر  نفر  و ۶۰۶  هزار  ثبت شده و یک  داشتیم که  نقشه درخواست 

پروانه شهر سازی شده است.
مهدی قلندری بیان کرد: در حال حاضر اتلاف زمان کمتر شده و صدور 
معتقدیم  البته همچنان  است که  تسهیل شده  قبلی  مسیر  به  نسبت  پروانه 

زمان باید کمتر شود و برای همین به سمت هوشمندسازی رفتیم.


